
 

 

 

Folketingets Epidemiudvalg har den 7. marts 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 191 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 

 

Spørgsmål nr. 191:  

”I svar på EPI alm. del - spørgsmål 252 (2020-21) svarer ministeren, at ”Danmark 

har været meget positive over for EU-strategi for COVID-19-behandlinger, som 

Kommissionen offentliggjorde i maj 2021, som dækker udvikling af lægemidler fra 

forskning til ibrugtagen.” Ministeren bedes oplyse, om det konkret har betydet, at 

man fra dansk side har gjort som Tyskland og Frankrig, hvor de respektive lande 

har gjort en større indsats i at støtte mindre biotekvirksomheder til udvikling af 

midler mod covid-19, og i så fald hvilken støtte der er blevet givet?” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet behov for at indhente bidrag 

fra Lægemiddelstyrelsen. Spørgsmålet forventes endeligt besvaret ultimo april. 
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